
Spotkanie Wójta Gminy Grudziądz z
Dyrektorem GDDKiA w sprawie drogi
ekspresowej S5
12.08.2024  r.  w  Bydgoszczy  miało  miejsce  spotkanie  dotyczące  planowanej  budowy  drogi
ekspresowej  S5.  Wójt  Gminy  Grudziądz  Andrzej  Rodziewicz  wraz  z  sołtysem Rudy  Tomaszem
Makowskim, oraz wiceprzewodniczącym Rady Gminy Piotrem Parteką, spotkali się z Dyrektorem
Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  Oddziału  w  Bydgoszczy,  Panem Sebastianem
Borowiakiem.

Tematem rozmów była kontrowersyjna kwestia przebiegu planowanej trasy S5. Reprezentanci Gminy
Grudziądz ponownie złożyli na ręce dyrektora Borowiaka oficjalny sprzeciw wobec wariantów W3 i
W2 trasy, które ich zdaniem negatywnie wpłynęłyby na lokalne społeczności. Jednocześnie, władze
gminy rekomendowały wariant W1A jako najkorzystniejszy dla mieszkańców.

Ostateczna decyzja dotycząca wyboru wariantu przebiegu drogi S5 ma zostać podjęta w czwartym
kwartale  bieżącego  roku.  Mieszkańcy  gminy  z  niecierpliwością  oczekują  na  rozstrzygnięcie  tej
sprawy, która może mieć istotny wpływ na przyszłość regionu.


